
 
 
Protokoll fra Indre Østfold regionråd fredag 23. august 2024 
Møte nr. 4 – kommunestyresalen Rakkestad rådhus 09.00 – 13.30, vertskap Rakkestad 
kommune. 
 
Til stede:  
Representantskapet (12): 
Saxe Frøshaug, regionrådsleder/ordfører Indre Østfold kommune 
Lise Rognerud, politiker Indre Østfold kommune - vara 
Wenche Folberg, kommunedirektør Indre Østfold kommune  
Cecilie Agnalt, ordfører Skiptvet kommune 
Terje Grønlund, politiker Skiptvet kommune 
Hasse Ekman, kommunedirektør Skiptvet kommune 
Karoline Fjeldstad, ordfører Rakkestad kommune  
Knut Magne Bjørnstad, politiker Rakkestad kommune 
Alf Skog, kommunedirektør Rakkestad kommune  
Kjersti Nilsen, ordfører Marker kommune 
Kjersti Sylvia Brandsrud, politiker Marker kommune 
Stig Holtedahl, kommunedirektør Marker kommune 
 
Stortingsrepresentanter, med talerett (2): 
Ingjerd Schou, Indre Østfold 
Stein Erik Lauvås, Marker 
 
Andre deltakere – politikere, observatører med talerett (3): 
Siv Jacobsen, fylkespolitiker Østfold fylkeskommune - valgt 
Trond Svandal, fylkespolitiker- valgt 
Mattis Minge, fylkespolitiker (fra IØ) 
 
Andre deltakere – administrative, faste observatører med talerett (9): 
Valgerd Svarstad Haugland, statsforvalter, Statsforvalteren i Akershus, Buskerud, Oslo 
og Østfold 
Målfrid Baik, direktør Osloregionen IPR 
Monica Gåsvatn, seniorrådgiver strategisk samarbeid Østfold fylkeskommune 
Terje Myrseth, næringssjef Indre Østfold kommune 



Ida Ruud Stemmedalen, daglig leder Rakkestad næringsforening 
Richard Paulsen, daglig leder Indre Østfold næringsutvikling AS 
Helene Rødseth, daglig leder Næringshagen AS 
Hilde Brandsrud, direktør plan og teknikk Indre Østfold kommune 
Katrine Hestø Hansen, styreleder Grensekokomiteen Värmland – Østfold 
 
 
 
Andre (5): 
Harald Huysman, daglig leder Rudskogen motorsportsenter 
Kåre Kristiansen, informasjonssjef Rakkestad kommune 
Rønnaug Bakke Hovde, ass. rektor Askim videreg. skole 
Kjetil Gaulen,        Østfold kollektivtrafikk 
Hans Arne Bjerkemyr, seniorrådgiver samferdsel Østfold fylkeskommune 
 
Eksterne innledere (4): 
Merete Storli Tveit, avdelingssjef prehospital avdeling, leder ambulansetjenesten 
Sykehuset Østfold 

Jonas Kårtveit Olsen, direktør Østfold kollektivtrafikk 

Hanne Botten, seksjonssjef samferdsel Østfold fylkeskommune 
Marius Holm, konserndirektør samfunnskontakt og plan 
 
Media (4): 
Guri Rønning, journalist Smaalenenes avis 
Eli Uttakleiv, journalist Rakkestad avis 
Siw M. Strømbech, journalist NRK/Østfold 
Christian Nygård-Monsen,  
 
Sekretariat: 
Erik Unaas 
 
(total 40 deltakere) 
 
 
Møtet startet med et minutts stillhet for Ole Kristian Skjelle, politiker fra Skiptvet og medlem 
i representantskapet, som døde i juli i år. 
 
 
Saker til behandling: 
 
Sak 27/2024 – Velkommen, godkjennelse saksliste, opprop og protokoll fra møtet i Marker 
14. juni 2024  
Vedtak: innkalling og saksliste - og protokoll fra regionråd 14. juni ble godkjent.  



 
 
Sak 28/2024 – Orientering om ambulansetjenesten i Indre Østfold og Østfold 
v. Merete Storli Tveit, avdelingssjef prehospital avdeling, leder ambulansetjenesten 
Sykehuset Østfold 

Storli Tveit holdt med utgangspunktet er den siste tids store medieoppslag i Indre Østfold en 
orientering, bl.a. på disse tema. 

- Fakta om tjenesten, gjerne med kart over lokasjoner og antall biler 
- Fakta om bestemt og reell responstid 
- Utviklingstall, også på pasienttransport vv utrykninger 
- Ansvarsfordeling vv legevaktbil og kommunens tjenester 
- AMKs organisering og funksjon. 
- Samhandling med andre blålysetater (som brannvesen og politi – og lokalt Røde Kors) 
- Luftambulansen … når rykker de ut, og avgjør? 
- Statlige signaler på sikt om tjenesten, inkl budsjettutvikling 
- Ppt-presentasjon følger protokollen. 

 
Det var anledning til å stille spørsmål. 
 
Vedtak: Orienteringen ble tatt til etterretning. AU får i fullmakt å utarbeide en uttalelse og 
gjøre aktuelle oppfølginger i etterkant av regionrådsmøtet. 
 
 
Sak 33/2024 – orientering om optimalisering av skole- og tilbudsstrukturen i Østfold 
fylkeskommune v. seniorrådgiver Monica Carmen Gåsvatn 
Fylkestinget har i juni i sak 68/2024 vedtatt at fylkeskommunedirektøren skal legge frem en 
sak om framtidig opplæringstilbud for videregående opplæring i Østfold som ivaretar 
arbeidslivets behov, bidrar til at flest mulig fullfører til normert tid, og sikrer bærekraftig 
struktur, dimensjonering og finansering. Det skal gjennomføres innspills- og 
medvirkningsprosesser basert på en interessentkartlegging på utvalgte høringstemaer som 
en del av videre saksgang. Medvirknings- og utredningsfasen skjer nå fra 12/8 til 18/10 og 
fylkeskommunedirektørens forslag skal være klart 28/10. 

Det blir gitt en orientering om arbeidet og muligheter for medvirkning i arbeidet. 

Det var anledning til å stille spørsmål. 
Ppt-presentasjon følger protokollen. 
 

Vedtak: Orienteringen ble tatt til etterretning. AU bes være obs! på aktuelle frister og ha 
nødvendig dialog med ØFK om høringsfrister og informasjonsmøter. 

 
Sak 30/2024 – Slik kan vi forvente oss Østfold kollektivtrafikk de neste årene 
Seksjonssjef Hanne Botten innledet. 
Jonas Andre Kårtveit Olsen startet i juni som ny direktør Østfold kollektivtransport 
presenterte seg – og sine ambisjoner på vegne av Østfold og hvordan ØKT best samarbeider 



med kommune, regionråd, næringsaktører og pendlerforening. Olsen understreket at han 
var svært opptatt av god kommunikasjon og brukermedvirkning med kommuner og 
regionråd. 
Det var anledning til å stille spørsmål. 
Ppt-presentasjon følger protokollen. 
Østfold Kollektivtrafikk (ostfold-kollektiv.no) 
 
Forslag til vedtak: Orienteringen ble tatt til etterretning.  
 
 
Sak 29/204 – Orienteringer fra og samspill med nasjonale jernbaneaktører 
Vy ved kommunikasjonsdirektør samfunn og kommunikasjon Marius Holm: 

- Kommende ruteomlegginger på Østlandet. Vy har planer klare for å kjøre persontog 
Gardermoen – Oslo S – Rakkestad (og vestre linje) fra 2028. 

- Utvikling trafikktall, samspill med kommuner/region, næringsaktører og 
pendlerforeninger for å få enda flere til å reise med tog. 

- Betraktninger om persontog fra Rakkestad og sydover i Østfold. 
- Mulig prøveprosjekt for behovsstopp Eidsberg stasjon, på linje med det vi hadde for 

Slitu st. 
Det var anledning til å stille spørsmål. 
Ppt-presentasjon følger protokollen. 
 
Vedtak: Orienteringen ble tatt til etterretning. AU får i fullmakt å utarbeide en uttalelse i 
etterkant av regionrådsmøtet dersom organet finner det naturlig 
 
 
 
Sak 31/2024 - IØ som en sentral del av Osloreregionen IPR, v. nytilsatt direktør Målfrid 
Baik  
De fire kommunene i regionrådet er blant Osloregionens 65 medlemmer, og samarbeider 
tett. Ny direktør Målfrid Baik besøker Indre Østfold regionråd for første gang, og presenterer 
aktuelle saker og satsinger. 
Osloregionen - samarbeid for regional utvikling 
Det var anledning til å stille spørsmål. 
Ppt-presentasjon følger protokollen. 
 
Vedtak: Orienteringen ble tatt til etterretning. 
 
 
Sak 32/2024 – Grensekomiteen Värmland – Østfold, eierstrategier v. styreleder Kathrine 
Hestø Hansen 
Grensekomiteen Värmland – Østfold arbeider med en ny eierstrategi. Kathrine Hestø Hansen 
er styreleder og orienterer. 
Hjem - Grensekomiteen Värmland-Østfold (varmost.net) 
Det var anledning til å stille spørsmål. 
 
Ppt-presentasjon følger protokollen. 
 

https://ostfold-kollektiv.no/reise/aktuelt/ny-direktor-for-ostfold-kollektivtrafikk
https://www.osloregionen.no/
https://www.varmost.net/


Vedtak: Orienteringen ble tatt til etterretning. 
 
 
Sak 33/2024 – Eventuelt, og andre orienteringer 

• Statsforvalter Valgerd Svarstad Haugland med invitasjon» cl kommunene om dialog, 
og om perioden fra 1. januar cl 1. oktober 2025 før Jan Tore Sanner overtar som 
leder for embetet. Svarstad Haugland fortalte hun vil søke på scllingen som leder for 
denne perioden. 

(for øvrig fylte Haugland 68 år i dag – og mottok regionrådets sang og hyllest). 

• Storcngsrepresentant Ingjerd Schou orienterte fra «storcngsbenken». 
Statsbudsjefet presenteres trolig 7. oktober, da gjelder det for regionrådet å være 
klare cl ‘lobbyvirksomhet’. Ny abortlov kan bli den mest omfafende saken i høst, der 
Freddy Andre Øvstegård offisielt overtar som koordinator for de 9 Øslold-
representantene. Vi bør ta et møte med ordføreren- 

• Regional koordinator Erik Unaas orienterte om forslag cl møte- og akcvitetsplan 
2025 vedlegges protokollen. Denne skal endelig vedtas i regionrådet i 4. kvartal. 

Ny internettside for regionrådet er under utarbeidelse. Lanseres i 4. kvartal. 

… og så jublet vi over oppstart av bachelor-studiet Sykepleie i regi Høgskolen i Østfold ved 
Campus Indre Østfold. Dette var en historisk milepæl for regionen. 

NMBU ønsker en samarbeidsavtale med regionrådet, og det arbeides aktivt med den. 

 

Vedtak: Orienteringene ble tatt til etterretning. 

 

 

Minne om neste ordinære regionrådsmøter (tidsramme 09-13.30) 
Fredag 25. oktober – Oslo – evt NMBU      
Fredag 13. desember – Indre Østfold 


